

屏山錦田親子樂

Family fun@Ping Shan & Kam Tin

行程內容 Tour Highlights :

- 想在綠色的大自然中放鬆一天？
- 到訪**錦田壁畫村**，尋找為老圍村注入活力的創意壁畫
Travel to Kam Tin, look for the **creative mural paintings** energizing the old walled village.
- 探索**屏山文物徑**，了解元朗傳統文化特色
In **Ping Shan walled village** we can visit a long list of ancestral halls, temples and other interesting buildings generously shared by the Tang clan, who have been living here since 200 years ago.
- 享用**泰式午餐或酒店半自助午餐**
Enjoy **Thai lunch** or **semi-buffet lunch** at a hotel
- 到訪**元朗公園**，園內**百鳥塔**，飼養著 30 多個不同品種的雀鳥，遊客可以近距離觀賞雀鳥
Visit **Yuen Long Park**, the **aviary pagoda houses** more than 100 birds of over 30 species, visitors will find themselves surrounded by birds which are singing and flying freely.
- 本公司已獲得香港品質保證局 **HKQAA 衛生抗疫措施認證**。
車上提供探熱計及酒精搓手液，保障參加者的衛生安全。
We comply with the requirements of Anti-Epidemic Hygiene Measures Certification Scheme.
Thermometer and Hand sanitizer are provided in the coach to ensure the personal hygiene of participants.



錦田有大量壁畫分佈在村落內，各有其獨特之處，喜歡打卡的朋友切勿錯過！
Give a hashtag to this beautiful mural painting on your social media!



錦田有大量壁畫分佈在村落內，各有其獨特之處，喜歡打卡的朋友切勿錯過！
Give a hash tag to this beautiful mural painting on your social media!



到屏山尋寶，同時了解元朗歷史，參觀歷史悠久的文物古蹟
Opportunity to learn the traditional life by exploring the Ping Shan Heritage Trail



在觀廷書室內的功名牌讓你更了解當時的科舉制度
The title board shows you more about the imperial civil service examinations



享用泰式午餐或酒店半自助午餐
Enjoy Thai lunch or semi-buffet lunch at a hotel.



到訪元朗公園的百鳥塔，小朋友更可在在綠油油的大草地放足電！
Surrounded by birds which are singing and flying freely at Yuen Long Park

時間 Time: 上午 9:30-下午 5:00 (7.5 hours 小時)	價錢 Price (最少 10 人起 min. 10 pax)
私人包團，每日成行 (星期二及三除外，視乎產品供應情況而定) Private tour (daily operate except Tuesday and Sunday, subject to availability)	泰式午餐 Thai Lunch: HK\$ 280/ 每位 per person 酒店半自助午餐 Hotel Semi-buffet lunch#: HK\$330/ 每位 per person 大小同價 (same price for adults & children)

費用包含 Inclusive Of:

- 粵語/英語/國語導遊 Cantonese / English / Mandarin-speaking guide
- 接送服務 Private coach pick-up and drop-off
- 泰式午餐或酒店半自助午餐# Semi-buffet lunch at Hotel
- 單日旅遊保險 Single day travel insurance #星期二、三及日除外, except Tuesday, Wednesday & Sunday)



注意事項 Additional Information:

- 本行程未必適合輪椅人士參加，詳情請與本公司查詢。
Due to the nature of this activity, it may not be suitable for persons in wheelchairs. Please contact us for further details.
- 2歲或以下不佔座位及不包餐只收取\$30保險費用及行政費用。
Child under 2 years of age without occupying a seat and meal will be charged HK\$30 insurance fee and handling fee.
- 請穿著輕便舒適的服裝出行，建議穿著運動鞋。
Please wear light and comfortable clothing (preferably dri-fit material) and walking shoes.
- 建議攜帶飲料補充水分。
It is recommended to bring hydrating drinks.
- 行程可能會因季節或天氣或任何其他營運性質的條件而有所更改。
Itinerary maybe altered subject to weather conditions or other operational issues.

費用不包含 Not Inclusive Of:

- 個人支出費用 Other personal expenses

接送詳情 Pick Up / Drop Off:

集合時間 Pick Up time: 上午 9:30-10:00

集合地點 Pick Up location:

任選以下其中一個地點 Choose one of the following points:

- 金鐘統一中心, 金鐘站 D 出口
United Centre, Admiralty MTR station, exit D
- 尖沙咀金域假日酒店, 尖沙咀站 D2 出口
Holiday Inn Golden Mile, Tsim Sha Tsui MTR station, exit D2
- 觀塘 APM 地下 7-11, 觀塘站 A2 出口
APM Mall, Kwun Tong MTR station, exit A2
- 旺角維景酒店, 太子站 C2 出口
Metropark Hotel Mongkok, Prince Edward MTR station, exit C2

下車時間 Drop Off time: 下午 5:00

下車地點 Drop Off location:

- 旺角維景酒店
Metropark Hotel Mongkok

Last Update: 26 Apr 2021